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Rada města Milevska 

podklad pro schůzi rady č.  7        dne 07.03.2022                               OŽP072203R 

 

 

Povolení ke kácení dřevin rostoucích mimo les na pozemcích ve vlastnictví města 

Milevska 

 

 
 

Důvodová zpráva  

 

Odbor životního prostředí předkládá Radě města Milevska návrh Komise životního 

prostředí ohledně kácení zeleně rostoucí na pozemcích ve vlastnictví města. Jedná se o 

stromy, jejichž stav byl na podnět občanů města posouzen na 2. zasedání KŽP dne 

23.02.2022. 

• Hřbitov – žádost na odstranění 6 ks jehličnanů na vsypové loučce v kompletní 

revitalizaci plochy (parc. č. 1722/2) 

Žádost k odstranění byla předložena správnou hřbitova z důvodu obavy ze zarůstání 

kořenů do základu kolumbária. Zeleň znemožňuje pravidelnou údržbu a kontrolu 

stavby. Z tohoto důvodu dochází k postupnému vyřezávání větví z jehličnatých stromů 

okolo stavby. Přítomným byl představen projekt na kompletní revitalizaci vsypové 

loučky. Původní záměr na úpravu pouze severovýchodní části vsypové loučky není 

možné zrealizovat z následujících důvodů: Stávající dřeviny jsou značně přerostlé a 

vrostlé do sebe navzájem. Při odstranění pouze části výsadeb by došlo k odkrytí 

nevzhledných míst v zeleni. Neodpovídající pravidelná údržba vedla k hlubokým řezům 

do jehličnatých dřevin, které ze starého dřeva neobrazí. Osázení nových výsadeb pod 

stávající dřeviny je značně problematické a není zaručen optimální růst a estetičnost. 

V rámci revitalizace byla doporučena obnova travnaté plochy vsypové loučky. 

Závěr: Komise posoudila žádost a předložený projekt a souhlasí s odstraněním 6 

ks jehličnanů (smrk, zerav) a kompletní úpravou vsypové loučky podle projektu. 

Hlasování (přítomno/pro/proti/zdržel se): 5/5/0/0 

 

• Žádost o kácení Břízy v parku v Sažinově ulice (parc. č. 509/1) 

Podél asfaltové pěší cesty u parku na kraji města směrem k ZVVZ se nachází bříza 

bělokorá, která je v horní polovině proschlá a dochází k postupnému opadu větví. Bříza 

se je v konečném vývojovém stádiu a do budoucna je neperspektivní. 

Závěr: Vzhledem ke zdravotnímu stavu komise ŽP souhlasí s odstraněním stromu. 

Hlasování (přítomno/pro/proti/zdržel se): 7/7/0/0 

 

• Žádost o kácení Javoru klenu rostoucí u „Věžáku“ (parc. č. 546/8) 

Tajemnice upozornila přítomné na špatný stav javoru, který se nachází u pěší cesty před 

bytovým domem v ul. J.A. Komenského č.p. 943 („Věžák“). Strom má z jedné poloviny 

proschlou korunu a často dochází k lámání a opadu větví. Je nebezpečný zvláště při 

silném větru. I přes časté prořezávání a odstraňování odumřelých větví nedochází ke 

zlepšování stavu stromu. Z dlouhodobého hlediska se jedná o neperspektivní strom a 

doporučuje jeho odstranění. 
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Závěr: Komise ŽP souhlasí s odstraněním stromu sousedící s pěší cestou a 

dopravní komunikací. 

Hlasování (přítomno/pro/proti/zdržel se): 7/7/0/0 

 

 

Zpracovala: Ing. Rašková 


